
Zápisnica 
z rokovania Obecného zastupiteľstva v Likavke dňa 27.2.2013 

 
Starosta obce                                Ing. Marián Javorka 
Hlavný kontrolór obce Likavka           Mgr. Janka Pavlíková 
Prednosta OcÚ Likavka                    Ing. arch. Iveta Hatalová 

Prítomní poslanci OZ: Mgr. Peter Brtko, Ing. Peter Klačko, Mgr. Vladimír Klopta, p. Igor 
Marton, JUDr. Jaromír Pavlík, p. Jozef Peniak, Ing. Dušan Štefaničiak, Ing. Michal Švento, Mgr. 
Iveta Žerebáková 
Prizvaní: Ing. Jozef Maga – riaditeľ ZŠ s MŠ Likavka, Vladimír Roško – za OŠK Likavka – 
neprítomný, doc. Lizák 

 

Program rokovania:  
1. Otvorenie zasadnutia obecného zastupiteľstva, voľba návrhovej komisie, určenie zapisovateľa 

a overovateľov zápisnice a schválenie programu zasadnutia obecného zastupiteľstva. 
2. Kontrola uznesenia z ostatného zasadnutia obecného zastupiteľstva. 
3. Prevod parcely CKN 2530/1 vo vlastníctve doc. Lizáka na obec Likavka.  
4. Dotácie z rozpočtu obce pre centrá voľného času. 
5. Zmena rozpočtu obce na rok 2013. 
6. Zrušenie Všeobecne záväzného nariadenia obce Likavka č. 3/2011 o zákaze prevádzkovania 

hazardných hier na území obce. 
7. Správa hlavného kontrolóra obce.  
8. Informácie starostu obce. 
9. Interpelácie poslancov OZ. 
10. Diskusia. 
11. Záver. 
          
K bodu č. 1: Rokovanie OZ otvoril starosta obce Ing. Marián Javorka. Privítal prítomných a 
konštatoval, že rokovanie OZ v 6. volebnom období bolo riadne a včas zvolané v zmysle § 13 ods. 
č písm. a) zákona SNR č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení v znení neskorších zmien a doplnkov. 
Informoval, že p. I. Marton príde neskôr. Starosta obce navrhol Ing. P. Klačku za predsedu 
návrhovej komisie a Mgr. I. Žerebákovú a Mgr. P. Brtku za členov návrhovej komisie. Starosta 
obce otvoril diskusiu k predloženému návrhu. Bez diskusie. OZ prijalo uznesenie č. 1/2013 a). 
Hlasovanie: 8-0-0 
Starosta obce navrhol za zapisovateľa Ing. arch. Ivetu Hatalovú – prednostku OcÚ a za 
overovateľov zápisnice p. I. Martona a p. J. Peniaka. Starosta obce otvoril diskusiu. Bez diskusie. 
OZ prijalo uznesenie č. 1/2013 b). 
Hlasovanie: 8-0-0 
Starosta obce otvoril diskusiu k programu rokovania. Bez diskusie. OZ schválilo uznesenie č. 
1/2013 c). 
Hlasovanie: 8–0-0 
 
K bodu č. 2: Kontrolu uznesení zo zasadnutí OZ vykonala hlavná kontrolórka obce. /viď príloha/. 
Starosta obce otvoril diskusiu. Bez diskusie. OZ prijalo uznesenie č. 2/2013. 
Hlasovanie: 8-0-0  
 
K bodu č. 3: Starosta obce otvoril diskusiu k prevodu parcely CKN 2530/1 vo vlastníctve doc. 
Lizáka na Obec Likavka. Mgr. Klopta uviedol, že zatiaľ je platné uznesenia č. 1/2005 a dosiaľ 
nebolo naplnené zo strany doc. Lizáka. Doc. Lizák uviedol, že parcelu nemohol previesť na Obec 
Likavka, nakoľko bola plomba na katastri. P. I. Marton uviedol, že je potrebné dokončiť výstavbu 
a potom až začať asfaltovať cesty. JUDr. Pavlík navrhol, aby rovnaké podmienky boli dané pre 
doc. Lizáka ako boli dané pre Mgr. Koiša. Prednostka OcÚ uviedla, že je potrebné najskôr dať 
vypracovať projektovú dokumentáciu na cestu, aby bolo jasné, či rozmery parcely určenej na 
komunikáciu budú dostatočné. Ing. Štefaničiak dal návrh, aby doc. Lizák dal vypracovať 

 



projektovú dokumentáciu na cestu. JUDr. Pavlík uviedol, že uznesenie č. 1/2005 sa môže naplniť 
už teraz. Starosta ukončil diskusiu. OZ prijalo uznesenie č. 3/2013. 
Hlasovanie: 9 – 0 - 0  
 
K bodu č. 4: Starosta obce otvoril diskusiu k dotáciám pre centrá voľného času. Prednostka OcÚ 
oboznámila OZ so žiadosťami o dotáciu na záujmovú činnosť detí. Ďalej uviedla, že CVČ Elán 
Ružomberok zatiaľ nepodpísal Dodatok č. 1 k zmluve o nájme nebytových priestorov. Podľa 
vyjadrenia riaditeľa CVČ Elán vedúci odboru školstva MsU Ružomberok bude o tomto probléme 
rokovať so zástupcami ZMOS-u na ich stretnutí v marci. Jedná sa o nájom priestorov v ZŠ s MŠ 
Likavka, ktoré CVČ Elán Ružomberok využíva na záujmovú činnosť detí. Ing. Švento navrhol, aby 
dotácia na záujmovú činnosť pre centrá voľného času na 1 dieťa v roku 2013 bola okolo 40.- eur, 
ale CVČ-u Elán do podpísania Dodatku č. 1 k zmluve o nájme by dotáciu nedal. Aj ostatní poslanci 
OZ vyjadrili názor, že je potrebné najskôr uzavrieť rokovanie ohľadom prenájmu priestorov v ZŠ 
s MŠ. JUDr. Pavlík navrhol, aby sa dotácia zatiaľ neschválila nikomu. Starosta obce ukončil 
diskusiu. OZ prijalo uznesenie č. 4/2013 a). 
Hlasovanie: za - Mgr. Peter Brtko, Ing. Peter Klačko, Mgr. Vladimír Klopta, p. Igor Marton, JUDr. 
Jaromír Pavlík, p. Jozef Peniak, Ing. Dušan Štefaničiak, Mgr. Iveta Žerebáková 
Proti: nikto 
Zdržal sa: Ing. Michal Švento 
OZ prijalo uznesenie č. 4/2013 b). 
Hlasovanie: za - Mgr. Peter Brtko, Ing. Peter Klačko, Mgr. Vladimír Klopta, p. Igor Marton, JUDr. 
Jaromír Pavlík, p. Jozef Peniak, Ing. Dušan Štefaničiak, Mgr. Iveta Žerebáková 
Proti: nikto 
Zdržal sa: Ing. Michal Švento 
OZ prijalo uznesenie č. 4/2013 c). 
Hlasovanie: za - Mgr. Peter Brtko, Ing. Peter Klačko, Mgr. Vladimír Klopta, p. Igor Marton, JUDr. 
Jaromír Pavlík, p. Jozef Peniak, Ing. Dušan Štefaničiak, Mgr. Iveta Žerebáková 
Proti: nikto 
Zdržal sa: Ing. Michal Švento 
OZ prijalo uznesenie č. 4/2013 d). 
Hlasovanie: za - Mgr. Peter Brtko, Ing. Peter Klačko, Mgr. Vladimír Klopta, p. Igor Marton, JUDr. 
Jaromír Pavlík, p. Jozef Peniak, Ing. Dušan Štefaničiak, Mgr. Iveta Žerebáková 
Proti: nikto 
Zdržal sa: Ing. Michal Švento 
OZ prijalo uznesenie č. 4/2013 e). 
Hlasovanie: za - Mgr. Peter Brtko, Ing. Peter Klačko, Mgr. Vladimír Klopta, p. Igor Marton, JUDr. 
Jaromír Pavlík, p. Jozef Peniak, Ing. Dušan Štefaničiak, Mgr. Iveta Žerebáková 
Proti: nikto 
Zdržal sa: Ing. Michal Švento 
 
K bodu č. 5: Starosta obce otvoril diskusiu k zmene rozpočtu obce. Prednostka OcÚ uviedla, že 
zmena rozpočtu obce zahŕňa účelovo viazané dotácie zo štátneho rozpočtu pre ZŠ s MŠ, príjem za 
predaj pozemkov pod diaľnicu, výdavok na preplatenie pohrebu obyvateľa DSS a ZpS, ktorý bude 
refundovaný z dedičstva, zvýšenie výdavkov na stavebné úpravy v kultúrnom dome a výdavky 
obce na protipovodňovú ochranu v prípade, že ÚPSVaR schváli žiadosť obce o poskytnutie 
príspevku na protipovodňovú ochranu – jedná sa o zamestnanie niekoľkých občanov. P. J. Peniak 
upozornil na jednu sčítaciu chybu vo výdavkovej časti rozpočtu. Mgr. Klopta tlmočil stanovisko 
finančnej komisie, ktorá odporučila rozpočet schváliť. Starosta obce ukončil diskusiu. OZ  
neschválilo zmenu rozpočtu obce /uznesenie č. 5/2013/.   
Hlasovanie: za - Mgr. Peter Brtko, Ing. Peter Klačko, Ing. Michal Švento 
Proti: nikto 
Zdržal sa: Mgr. Vladimír Klopta, p. Igor Marton, JUDr. Jaromír Pavlík, p. Jozef Peniak, Ing. Dušan 
Štefaničiak, Mgr. Iveta Žerebáková 



 
K bodu č. 6: Starosta obce otvoril diskusiu k zrušeniu VZN č. 3/2011 o zákaze prevádzkovania 
hazardných hier. Bez diskusie. OZ prijalo uznesenie č. 6/2013. 
Hlasovanie: 9–0–0 
   
K bodu č. 7: Starosta obce otvoril diskusiu k správam hlavnej kontrolórky obce. Hlavná 
kontrolórka obce uviedla, že ju požiadali poslanci o sprístupnenie výsledku kontroly ohľadom 
vyplatených dohôd, čo im môže predložiť len potom, keď podpíšu mlčanlivosť. Poslanci OZ trvajú 
na zaplatení dlhu p. Bartošom, nakoľko doteraz písomne nezdôvodnil neoprávnenosť dlhu. Ing. 
Štefaničiak sa informoval ohľadom prenájmu stolárskej dielne a platenia nájomného. Starosta 
odpovedal, že M. Dubovec platí nájomné raz ročne s tým, že ak urobí nevyhnutné stavebné úpravy, 
odpočíta sa mu to z nájomného. Starosta obce absolvoval stretnutie s p. Dubovcom ohľadom 
nájomného za rok 2011, nakoľko hlavná kontrolórka obce neuznala potrebu nových okien 
v stolárskej dielni, ktorých výroba mu bola odpočítaná z nájomného. Starosta obce vyzve p. 
Dubovca písomne k úhrade pohľadávky, resp. podania návrhu splátkového kalendára. Poslanci OZ 
mali výhrady k použitiu dotácie zo strany OŠK Likavka. JUDr. Pavlík uviedol, že je potrebné, aby 
predseda správnej rady OŠK Likavka podpísal nájomné zmluvy. Starosta obce uviedol, že zmluvy 
sú vypracované takmer rok, ale zástupca OŠK Likavka ich odmietol podpísať. JUDr. Pavlík sa 
opýtal, či dohody o vykonaní práce boli adekvátne k vykonanej práci. Starosta obce odpovedal, že 
podľa neho áno. 
OZ prijalo uznesenie č. 7/2013 a). 
Hlasovanie: 9–0–0 
OZ prijalo uznesenie č. 7/2013 b). 
Hlasovanie: 9–0–0 
OZ prijalo uznesenie č. 7/2013 c). 
Hlasovanie: 9–0–0 
  
K bodu č. 8: Starosta obce podal nasledovné informácie: 
Obec postupne prechádza na jednotný softvér URBIS. 
Informoval o požiadavke Liptovského múzea preklasifikovať použitie finančného príspevku vo 
výške 50.- eur od obce na vydanie publikácie k výročiu Múzea liptovskej dediny na nový účel a to 
vydanie publikácie „Stovka Liptovského múzea v Ružomberku“.  
OZ prijalo uznesenie č. 8/2013 
Hlasovanie: za – Mgr. Peter Brtko, Ing. Peter Klačko, Mgr. Vladimír Klopta, p. Igor Marton, p. 
Jozef Peniak, Ing. Dušan Štefaničiak, Ing. Michal Švento, Mgr. Iveta Žerebáková 
Proti – nikto  
Zdržal sa – JUDr. J. Pavlík 
Starosta obce predložil požiadavku p. Breyera ohľadom doby nájmu priestorov v budove bývalej 
reštaurácie. 
OZ prijalo uznesenie č. 9/2013 a). 
Hlasovanie: 9 – 0 – 0 
OZ prijalo uznesenie č. 9/2013 b). 
Hlasovanie: 9 – 0 – 0 
Vypracoval projekt „Rozšírenie kamerového systému v obci Likavka“. 
Zúčastnil sa výročnej členskej schôdze hasičov vo Wilkoviciach /Poľsko/ a konštatoval, že 
vybavenie hasičov v Poľsku je na oveľa vyššej úrovni ako na Slovensku. 
V učebni dopravnej výchovy v hasičskej zbrojnici sa začalo s vyučovaním. 
Na mimoriadnom zasadnutí ZMOSu sa rokovalo o výstavbe nového regeneračného kotla v MONDI 
SCP. 
Navštívil Ing. Chomovú z NDS a informoval sa ohľadom výstavby diaľnice D1. Ing. Chomová 
uviedla, že výstavba diaľnice sa pripravuje tak, ako bolo vydané stavebné povolenie a vypísané 
výberové konanie. Budovanie križovatky Martinček zatiaľ neprichádza do úvahy. Tá bude aktuálna 
až pri výstavbe cesty R1. 



Uspel projekt v rámci programu cezhraničnej spolupráce Poľsko – SR. 
Požiadal ODI OR PZ o schválenie nových dopravných značiek /30 km rýchlosť na ul. j. Hollého pri 
obchode, zákaz vjazdu nákladnými autami – Úboč, zmena dopravného značenia na ul. Za školou/. 
Obec podala žiadosť ohľadom dotácie na prevenciu povodní na ÚPSVaR. 
Starosta informoval o úpravách priestorov v kultúrnom dome na poschodí – výmena okien, 
znižovanie stropov, výmena svietidiel, radiátorov, nová dlažba, maľovanie. 
21. apríla sa bude konať II. templárska výprava v amfiteátri pod hradom Likava.  
OZ prijalo uznesenie č. 10/2013. 
Hlasovanie: 9-0-0 
 
K bodu č. 9: Poslanci OZ podali nasledovné interpelácie: 
Ing. Klačko žiadal odraziť vodu od retardéra na ul. Pod Paračkou. Starosta obce uviedol, že mu 
o tomto probléme telefonovala p. Rybárska a závada je odstránená. 
P. I. Marton sa informoval ohľadom výstavby na Strážniku. Starosta obce oznámil, že sa ide dať 
urobiť zastavovacia štúdia a potom sa urobí pohovor s majiteľmi pozemkov v danej lokalite. 
P. J. Peniak žiadal opíliť stromy na ul. Družstevnej a zabezpečiť kontajnery na bioodpad. Starosta 
obce uviedol, že bola urobená obhliadka drevín za účasti pracovníka Štátnej ochrany prírody a na 
základe jeho odporúčania bude prevedená údržba drevín a správca vodného toku zabezpečí výrub 
drevín v ochrannom pásme vodného toku.  Ďalej uviedol, že v zmysle novely zákona o odpadoch je 
potrebné urobiť zmeny v systéme zberu bioodpadov.  
Mgr. Žerebáková uviedla, že sa občania sťažovali na výpadok v odvoze komunálneho odpadu. 
Starosta povedal, že to bolo v dôsledku opravy kuka voza a jeho prípravy na prehliadku STK. Mgr. 
Klopta sa pýtal, čo sa dá robiť s plnými kontajnermi na separovaný odpad. Starosta obce uviedol, 
že Ľupčianka s. r. o., ktorá zabezpečuje odvoz separovaného odpadu, ho robí na základe 
harmonogramu. Starosta obce žiadal o zvýšený počet nádob na separovaný odpad. Má prísľub na 
dodanie niekoľkých kontajnerov. 
Mgr. Brtko upozornil na celoročné parkovanie áut na komunikáciách, hádzanie snehu na 
komunikácie, na potrebu opíliť stromy pri dome p. Lovaštíka na ul. Paračka a sa ešte informoval, či 
sa môžu konať kultúrne akcie  po 22,00 hod. na verejnom priestranstve v obci. Starosta uviedol, že 
je potrebné konať v duchu VZN o verejnom poriadku na území obce. 
Mgr. Žerebáková konštatovala, že je veľmi veľa výtlkov na štátnej ceste I/59. Ing. Štefaničiak tiež 
upozornil na problémy na tejto komunikácii. Starosta informoval, že dostal prísľub zo Slovenskej 
správy ciest, že plánujú opravu cesty I/59 v roku 2013. Starosta obce ukončil diskusiu.  
OZ prijalo uznesenie č. 11/2013. 
Hlasovanie: 9-0-0 
 
K bodu č. 10: Starosta obce otvoril diskusiu. Mgr. Klopta podal správu o priebehu inventarizácie 
majetku obce a prečítal návrh na opatrenia, ktoré sú súčasťou inventarizačného zápisu. Starosta 
obce ukončil diskusiu.  
OZ prijalo uznesenie č. 12/2013. 
Hlasovanie: 9-0-0 
OZ prijalo uznesenie č. 13/2013. 
Hlasovanie: 9-0-0 
 
K bodu č. 11: Starosta obce ukončil rokovanie OZ a poďakoval prítomným za účasť. 
 
  
Ing. arch. Iveta Hatalová, v. r.          p. Igor Marton,  v. r.                 Ing. Marián Javorka, v. r. 
      prednostka OcÚ                                overovateľ                                    starosta obce 
                 
 
                                                          p. Jozef Peniak, v. r. 

 

                                                                 overovateľ  



 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 

  
  
  
  
  
 
  
  
  

 
  
 
 


